

March 17, 2019

Call to Worship: Hosea 4:6 My people are destroyed for lack of knowledge; because you have rejected knowledge, I reject you from being a priest to me. And since you have forgotten the law of your God, I also will forget your children.

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Friedensplatz in Mexico

Order of Service

Praise & Worship/Singing		Song Leaders
Welcome/Announcements		Mr. Frank Reimer
Special # (Offering)		Choir
Message	(Passive Fathers)	Mr. Hein Friesen
Closing Song/Blessing		Song Leaders/Mr. Hein Friesen

Activities for the Week of March 17-23

- ❖ Monday 7:30pm Ministerial Meeting
- ❖ Tuesday 7:30pm Baby Shower for Anita Goertzen at the Fellowship Hall, all ladies please bring a snack
- ❖ Wednesday 7:30pm Membership Meeting
- ❖ Thursday 2:00pm Sunland Retirement Home will have a Painting Class
- ❖ Thursday 8:00pm Choir Practice
- ❖ Friday 10:00am Bake Sale, 5:00pm Supper & Auction at SMS
- ❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting
- ❖ Saturday 7:30pm Christian Life Class

Upcoming Events & Announcements

1. Congratulations to David and Eva Fehr they are blessed with a baby Girl Karen Eden born March 5th, also to Peter and Kimberly Neudorf they are blessed with a baby Boy Quinn Ryker born March 8th.
2. March 24th at 2:00pm the Widows and Widowers are invited for a get together at the Fellowship Hall.
3. March 29th at 5:00pm Sunland Retirement Home will have a Fundraiser, they will be serving Lonches & Soup. They are also asking for volunteers, if you are interested please contact them at 758-0828.
4. March 29th at 7:30pm and the 30th at 8:00am, the youth ages 14 and up will have their annual Mini-Camp at the fellowship hall.
5. SMS is taking applications for 2019-2020 School year please go by the school office and pick up an application.

Pray For...

1. Guidance over the Ministerial and Membership Meeting on the 18th, and 20th.
2. All the ones that are attending the Christian Life classes.

März 17, 2019

Aufruf zur Anbetung: Hosea 4:6 Mein Volk läuft ins Verderben, weil es den richtigen Weg nicht kennt. Denn ihr Priester wollt nichts mehr von der Wahrheit wissen. Deshalb will ich auch nichts mehr von euch wissen! Ihr sollt nicht länger meine Priester sein. Weil ihr meine Gebote vergessen habt, darum werde ich eure Kinder vergessen.

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht an den Friedensplatz in Mexico

Programm des Gottesdienstes

Lob & Anbetung/Gesang		Song Leaders/Choir
Willkommen/Bekanntmachungen		Mr. Frank Reimer
Special # (Opfer)		Choir
Botschaft	(Passive Väter)	Mr. Hein Friesen
Schlusslied/Segen		Song Leaders/Mr. Hein Friesen

Pläne für diese Woche von März 17-23

- ❖ Montag 7:30pm Ministerialtreffen
- ❖ Dienstag 7:30pm Baby Shower für Anita Goertzen im Gemeinschaftssaal, alle Frauen bitte bringt einen Imbiss
- ❖ Mittwoch 7:30pm Mitgliedschaftssitzung
- ❖ Donnerstag 2:00pm Sunland Altenheim wird einen Malunterricht haben
- ❖ Donnerstag 8:00pm Chorprobe
- ❖ Freitag 10:00am Backverkauf, 5:00pm Abendessen und Auktion bei SMS
- ❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen
- ❖ Samstag 7:30pm Christliches Lebens-Unterricht

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Gratulation an David und Eva Fehr sie wurden mit einem Mädchen Karen Eden gesegnet, geboren den 5. März, auch Peter und Kimberly Neudorf sie wurden mit einem Jungen Quinn Ryker gesegnet, geboren den 8. März.
2. Den 24. März um 2:00pm sind die Witwen und Witwer beim Gemeinschaftssaal eingeladen.
3. Den 29. März um 5:00pm wird Sunland Retirement Home einen Fundraiser haben, Sie werden Lonches und Suppe servieren. Sie bitten auch um freiwillige Helfer, wenn Sie interessiert sind wenden sie sich an 758-0828.
4. Den 29. März um 7:30pm und den 30. um 8:00am haben die Jugendlichen 14 Jahre und älter ihr jährliches Mini-Camp im Gemeinschaftssaal.
5. SMS akzeptiert Bewerbungen für das 2019-2020 Schuljahr, bitte melde dich im Schulbüro und nimm eine Bewerbung mit.

Betet Für...

1. Leitung für die Leiterschafts- und Gemeindetreffen am 18. und 20.
2. Alle die an den Christlichen Lebens-Unterricht teilnehmen.

